



产品碳足迹证书

证书编号: A99-ICAS-TZJ202406080

本核查陈述针对:

申请方: 江苏双友智能装备科技股份有限公司

生产方: 江苏双友智能装备科技股份有限公司

地址: 无锡市滨湖区胡埭工业园杨树路 28 号

地址: 无锡市滨湖区胡埭工业园杨树路 28 号

申明

- 上海英格尔认证有限公司依据 PAS 2050:2011/ISO 14067-2018 标准实施产品碳足迹核查, 发布本核查陈述:

申请方江苏双友智能装备科技股份有限公司生产的铣边机产品(在油气输送直缝埋弧焊管智能生产线上使用)在 2021 年 1 月 1 日至 2023 年 12 月 31 日报告期内的产品碳足迹如下。经核查, 产品碳足迹排放量的计算没有发现实质性偏差。

产品名称	重量	核查数据
铣边机产品(在油气输送直缝埋弧焊管智能生产线上使用)	102.05t	319.83 tCO ₂ e/件

- 以上被核查产品的生命周期阶段为“从摇篮到大门”。

发 证 日 期: 2024 年 06 月 25 日

证书有效期至: 2026 年 06 月 24 日

证书签发人:



上海英格尔认证有限公司

国家认监委批准号: CNCA-R-2003-117

电话: 400-633-9001 / +86 021-51114700

网址: www.icasiso.com

地址: 上海市徐汇区中山西路2368号

华鼎大厦801室 200235



关注英格尔微信平台

本证书的所有权属上海英格尔认证有限公司, 证书信息及有效性可在国家认监委官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询, 也可通过登录英格尔官方网站或致电英格尔客户服务部进行查询。



CERTIFICATE OF CARBON FOOTPRINT

Certificate number: A99-ICAS-TZJ202406080

This verification statement is in response to:

Applicant: SunYo S&T Co., Ltd.

Address: 28 Yangshu Road, Hudai Industrial Park, Binhu District, Wuxi, Jiangsu Province, China

Producer: SunYo S&T Co., Ltd.

Address: 28 Yangshu Road, Hudai Industrial Park, Binhu District, Wuxi, Jiangsu Province, China

Statement

- Shanghai Ingeer Certification Assessment Co., Ltd. implements product carbon footprint verification according to the PAS 2050:2011/ISO 14067-2018 standards and issues this verification statement.

The carbon footprints of Edge Miller products (used on SAWL Pipe Mill) produced by the applicant SunYo S&T Co., Ltd. for the reporting period from 1 January 2021 to 31 December 2024 are stated below. After verification, no material deviations are found in the calculation of the product carbon footprint emissions.

Product Name	Weight	Verification Data
Edge Miller products (used on SAWL Pipe Mill)	102.05t	319.83 tCO ₂ e/piece

- The life cycle stage of the above verified products is "cradle to gate".

Date of certificate issue: 25th Jun, 2024

Certificate validity to: 24th Jun, 2026

Certificate Issuer:



Shanghai Ingeer Certification Assessment Co., Ltd.

Certification and Accreditation Administration of PRC: CNCA-R-2003-117

Tel: 400-633-9001 / +86 021-51114700

Web: www.icasiso.com

Add: Room 801, HuaDing Mansion, 2368# West Zhongshan Rd.,

Xuhui District, Shanghai, China, 200235



Focus on icas WeChat platform

The ownership of the certificate belongs to Shanghai Ingeer Certification Assessment Co., Ltd. The information & validation of this certificate can be checked on the CNCA website: WWW.CNCA.GOV.CN and ICAS website, or by calling ICAS's clients services Dept.